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شهردار مُهر در مراسم تجلیل از خبرنگاران:

بهره برداری از ۹۰ درصد از پروژههای عمرانی شهرداری مُهر تا پایان سال
مراسم تجلیل از خبرنگاران و اصحاب خبر و رسانه با حضور اعضای شورای شهر مُهر و به میزبانی شهرداری مُهر برگزار و ضمن تجلیل از خبرنگاران مسائلی

در این جلسه مطرح شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، در مراسم تجلیل از خبرنگاران «احمد فرزانه» شهردار مُهر ضمن تبریک هفته خبرنگار یاد شهید محمود
صارمی را گرامی داشت و گفت ما همواره با راه شهدا همسوییم.

وی گفت: امیدواریم با یاری شهدا هم خدمتگزار خوبی برای نظام جمهوری اسلامی باشیم هم برای شهر و مردم مُهر.

شهردار مُهر گفت: دغدغهی ما در مجموعه شهرداری و شورا اینست که بهترین کارها برای مردم شهر مُهر که شایسته آن هستند انجام دهیم.

ایشان افزود: ما با همیاری شورا توانستیم کارهای شهرداری را بومی سپاری کنیم و از ظرفیت نیروهای بومی شهر مُهر بهره ببریم که قطعا نتیجه آن به
نفع آینده این شهر و مردم است.

سپس شهردار مُهر خلاصهای از عملکرد مجموعه خود ارائه داد و گفت امیدواریم بتوانیم حدود ۹۰ درصد کارهای عمرانی را تا پایان سال به بهره برداری
برسانیم.

وی به ارائه برخی کارهای انجام شده پرداخت که بدین شرح است:

_ پیاده رو سازی خیابان شهید فهمیده و بخشی از خیابان نماز

_ همکاری با مالک ساختمان پاسارگاد واقع در چهارراه نماز برای زیباسازی نمای آن

_ لکه گیری آسفالت خیابانهای شهر پس از ۱۰ سال به میزان ۲۰۰۰ متر مربع

_ آغاز بهسازی مسیر بولوار امام خمینی (ره) با کمک راه و شهرسازی در آینده نزدیک

_ تعمیر و تعویض روشنایی معابر شهر با چراغ های LED با اعتباری حدود ۳ میلیارد تومان تاکنون که گزارش کلی آن در جلسه آتی با مردم ارائه خواهد
شد.

_ اجرای سنگ بولوار آیت الله هاشمی رفسنجانی (مُهر به چاهو) با پیشرفت ۹۰ درصدی که تا پایان مردادماه به اتمام میرسد و سپس مخلوط ریزی دو
طرف آن و اجرای روشنایی این بولوار که با همکاری و پیگیری از اداره برق نیز در دستور کار است.

_ زیرسازی فاز اول بولوار سردار کشتکار (مُهر - صادره) تا شهرک بسیجیان

_ حل مشکل طرح و تفکیک شهرک بسیجیان با حضور دکتر جمشیدی مدیر کل دفتر فنی استانداری فارس و هیئت همراه در شهرداری مُهر

_ رفع مشکل تغییر کاربری تجاری دو طرف بولوار امام خمینی از بیمارستان تا شهرک بسیجیان بدون نیاز به حضور مالک در استانداری که از این پس
همهی کارها در شهرداری مُهر انجام می شود.

ایشان همچنین از امتیازات و شرایط خاص برای اعطای پروانه ساخت برای مالکانی که قصد ساخت واحدهای تجاری در بولوارهای اصلی را دارند خبر
داد و گفت: مالکین عزیز می توانند با پرداخت هزینهها به صورت اقساطی از این شرایط بهرهمند گردند.

اجرای ۲ کیلومتر لوله گذاری در سطح شهر توسط شهرداری که شامل حفاری، جوش و دفن لوله هاست که همگی بر عهده آبفا بود.

وی همچنین از اعضای انجمن مطالبه گران مُهر بدلیل همکاری با شهرداری تشکر کرد.

آغاز اجرای ۱۲۵۰۰ متر مربع آسفالت خیابانهای سطح شهر که بین ۱۵۰۰ تا ۲۰۰۰ متر مربع آن در محله چاهو و به همین میزان در محله صادره و مابقی در



مرکز شهر مُهر اجرا خواهد شد.

اجرای فاز دوم پارک شهر (پارک جنگلی) که فضای مناسبی برای استراحت همشهریان و میهمانان مهیا خواهد کرد که ۶۰-۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی
داشته و امیدواریم تا دهه فجر به بهره برداری برسد.

شروع مجدد ساخت ساختمان پلاتو پس از ۹ سال وقفه و بی توجهی، که مکان مناسبی برای اصحاب هنر خواهد بود. این ساختمان با زیربنای ۶۰۰ متر
مربع شامل یک سینما با ظرفیت ۳۸۰ نفر، سالن اجلاس با گنجایش ۱۵۰ نفر، تاریک خانه، اتاق کنترل و اتاق استراحت که از نیازهای اساسی شهر مُهر

است و امیدواریم تا پایان عمر شورای ششم به بهره برداری برسد.

وی از حواشی به وجود آمده برای پیگیری برخی مسائل همچون تامین زمین درمانگاه تامین اجتماعی و بیمارستان دوم شهر مُهر و میدان بزرگ میوه و
تره بار گفت و عنوان کرد که این کار از قدم های بزرگ شورا بوده و شهرداری توانسته در کنار آنها باشد.

احمد فرزانه گفت: اولویت شهرداری اتمام پروژه های نیمه تمام شهر است و از همین رو ساخت ساختمان جدید شهرداری از سر گرفته شده است.

وی در پایان کارهای انجام شده را اساسی خواهد و از بودجه ۴۵ میلیارد تومانی شهرداری و جذب درآمد تاکنون ۲۰ میلیارد تومان خبر داد و از همکاری
پالایشگاه گاز پارسیان بالاخص مهندس بابایی مدیر عامل این پالایشگاه تقدیر کرد.

شهردار مُهر همچنین از عدم همکاری پالایشگاه پارسیان سپهر به شدت گلایه کرد و اذعان داشت این پالایشگاه با وجود نامه نگاریهای متعدد شهرداری،
به بهانه های مختلف از مسئولیت های خود شانه خالی کرده و حقوق مردم را در قالب مسئولیتهای اجتماعی پرداخت نمیکند و سنگ اندازی می

کند.

«محمدرضا کشاورز» رییس شورای شهر مُهر نیز ضمن تبریک روز خبرنگار، کار خبرنگاری را ارزشمند خواند و عنوان کرد که این کار بدون هیچ مزد و منتی
و بدون هیچ حمایتی انجام میشود.

وی همچنین گفت: جامعهای میتواند ادعای پویایی کند که در آن آزادی بیان داشته باشد.

رییس شورای شهر مُهر سپس به تکمیل صحبتهای شهردار پرداخت و گفت که بنای شورای ششم از ابتدا به تعامل با سایر دستگاههای خدمات رسان و
پیگیری همه امورات بوده اما سیستم اجرایی کشور و به طبع آن فرمانداران کشور موافق این تعاملات نیستند و با همین نگاه، شورای شهر مُهر تا به

امروز متاسفانه به هیچ جلسهی شورای اداری دعوت نشده است.

کشاورز گفت: این در حالی است که شورای ششم بیش از فرمانداری به ادارات کمک کرده است و این کمکها برای شهرداری هزینههای زیادی داشته
است. شهرداری برای تعمیر دستگاههای خود ۳ میلیارد هزینه کرده است اما کسی این هزینهها را نمیبیند.

وی به گوشهای از عدم تعامل برخی ادارات با شورا و شهرداری اشاره کرد و با ابراز گلایه از ادارات صمت بدلیل عدم صدور مجوز سنگ شکن شهرداری و
برق در عدم همکاری برای روشنایی معابر گفت ادارات دولت قبل (رییسی) خودمختار بوده و اهل تعامل و وحدت رویهای که قانون برای آنان تعریف

کرده نیستند و همین امر موجب شده تا زیرسازیهای عمرانی در شهر دچار مشکل شود.

رییس شورای ششم شهر مُهر از خبرنگاران خواست وظایف ادارات را به آنها گوشزد کنند و خواهان نقد عملکرد همهی ادارات به ویژه شهرداری و شورا
شد و از این رو عنوان کرد که شورا تاکنون در پی نقدها به دنبال رفع مشکل رفته است.

کشاورز همچنین اشارهای هم به راه سخت و دشوار راه اندازی درمانگاه تامین اجتماعی کرد و گفت اگر سماجت شورا نبود، همچنان که ۶۰۰ مربع از
زیربنای ساختمان اختصاصی آن (بنا به دلایل سیاسی) کم شد احداث این درمانگاه نیز در مُهر کنسل میشد و از این رو از آقایان مظاهری (رییس تامین

اجتماعی) موسوی (فرماندار سابق) و دکتر امیری مدیرکل درمان تامین اجتماعی و بابت همکاری و آقای سلامی خیر زمین تقدیر کرد.

بیمارستان دوم شهر مُهر از دیگر مواردی بود که کشاورز در قالب برنامههای درمانی شورای ششم از آن یاد کرد و گفت با وجود همهی سختیهای زمین
آن واگذار و حصارکشی آن آغاز شده است و امیدواریم در اعتبارات سال آینده شاهد اخبار خوبی برای این بیمارستان باشیم.

وی در بحث آموزشی نیز از کمکهای نقدی و غیر نقدی شورا برای پروژههای آموزشی هم خبر داد.

ایشان به یکی از چالشهای به وجود آمده در سطح شهر مُهر اشاره کرد و گفت: با وجود انواع کمکهای شورا به شبکه بهداشت، این شبکه حاضر
نیست با وجود همهی امتیازاتی که شورا و شهرداری در نظر گرفته در بحث افزایش پهنای معبر مدرسه صاحب الزمان اقدام به عقب نشینی دیوارهای

مرکز خدمات جامع سلامت مُهر نماید و همکاری نمیکند.

وی در پایان گفت: ما در شورای ششم به نسبت دورههای قبل شورا، تعامل و همکاری بیشتری با ادارات داشتهایم.

همچنین «مهدی فتحی» دیگر عضو شورای شهر در بخشی از صحبتهای خود با انتقاد تند اظهار داشت که دو دستگاه اکسیژن ساز که با پیگیری مردم
از اتان تحویل گرفته شده بود ناپدید شده و شبکهی بهداشت در این خصوص جوابی نمیدهد.



همچنین از عملکرد پالایشگاههای پارسیان و پارسیان سپهر به شدت گلایهمند بود و گفت: جز با زور و رای دیوان، حاضر به همکاری و تعهد به
مسئولیتهای اجتماعیشان نیستند.

وی از وجود دلالانی در بخش حقوقی پالایشگاه اتان پرده برداشت و گفت که عدهای با دریافت هزینه، مانع انجام مسئولیتهای اجتماعی این
پالایشگاه به مُهر میشوند.

در پایان مراسم با اهدا لوح و هدایا و صرف ناهار از خبرنگاران حاضر تجلیل شد.


